

Protokoll

Sammanträde med GFS styrelse 8 – 2022/2023

Tid: 10 Maj 2023, 13:05-15:59

Plats: Kungsgatan 11, Mötesrum Akademihälsan.

Närvarande:

Anton Johnsson, GFS ordförande

Adnan Jordamovic, GFS vice ordförande

Emma Johansson, ledamot Göta Studentkår

Leonie Magnusson, ledamot Konstkåren

Klara Johansson, ledamot Handelshögskolan i Göteborgs Studentkår

Viktor Kjellsson, suppleant Chalmers Studentkår

§ 1 Preliminärer

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande

Mötet förklaras öppet 13:05.

§ 1.2 Val av mötesfunktionärer

Presidiet föreslår

att Anton Johnsson till mötesordförande

att Adnan Jordamovic till mötessekreterare

att Emma Johansson till justerare

att Viktor Kjellsson till justerare

Styrelsen beslutar

att välja Anton Johnsson som mötesordförande

att välja Adnan Jordamovic som mötessekreterare

att välja Emma Johansson som justerare

att välja Viktor Kjellsson som justerare

§ 1.3 Godkännande av föredragningslista

Presidiet föreslår**att lägga till punkt §1.7 Jäv.****att ta §3.5 och §3.6 efter §1.7.****att lägga till övrig punkt 'Rapportering från valberedning'.****att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar.****Styrelsen beslutar****att godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar.**

§ 1.4 Föregående mötesprotokoll

Presidiet föreslår**att godkänna föregående mötesprotokoll och lägga till i handlingarna.****Styrelsen beslutar****att godkänna föregående mötesprotokoll och lägga till i handlingarna.**

§ 1.5 Mötets offentlighet

Presidiet föreslår**att hålla mötet öppet.****Styrelsen beslutar****att hålla mötet öppet.**

§ 1.6 Mötets beslutsamässighet

Styrelsen beslutar**att vi är beslutsamässiga.**

§ 1.7 Jäv

Viktor förklarar jäv i punkt §3.5

§ 2 Rapporter

§ 2.1 Rapport från GFS presidium

Se bilaga "Rapport från GFS presidium".

§ 2.2 Presidiebeslut

Inga presidiebeslut föreligger.

§ 2.3 Rapport från Kåreerna

HHGS: Mycket resande, skall iväg på konferens och representation. Skickade in sin årsredovisning idag och har snart årsmöte. Planerar sommararbete. 30 Maj skall Klara sitta som moderator för ”Handeln, staden och företagandet, vägen fram”. Medverkande bl.a. Lena från BRG och Johan VD Västsvenska Handelskammaren.

Konst: Organiserar sitt FUM och många kandidater som vill sitta i presidium. Passar på att tacka alla volontärer. Mycket överlämning och planering inför det.

SAkS: Mycket möten, var på U6 och SFS med Göta och Konst. Igår var diplomeringscermonin. Avrunda projekt, överlämningsdokument. Ikväll skall välja nästa styrelse. Hoppades på två heltidare, men blir bara tre på ca 25%.

Chalmers: Det börjar märkas att tiden börjar ta slut, ny kårledning invalda sen två och en halv veckor tillbaka. Överlämning om knappt en månad. Det skall bli kull! Stänga och knyta ihop alla säckar som går att knyta ihop. Väntar frtf på nästa rektor. Jobbar mycket med kårappen. Prel. VP ikväll och bolagsstämma.

Göta: Likt många andra, många är väldigt slitna av det sista av att leva i en resväska. Saknar 3 personer till nästa års KS. Förbereder ett föreningstack i slutet av Maj. Förbereder Bytsits, tackar in och av, nya repsktive gamla styrelsen. Valborgsveckan har varit full fart. Kårkällar'n har haft smygpremiär och kommer förhoppningsvis vara öppet till hösten.

§ 2.4 Rapport från GBG7000+

Inte hänt mycket sen sist. Förslag på hur GBG7000+ skall se ut efter förändring. Kommer en konsultföreläsning som bekostas av Akademiska Hus.

§ 2.5 SGS rapport

Ingen rapport föreligger.

§ 2.6 Resultatrapportering

Se rapport ”Resultatrapportering”.

§ 3 Beslutsärenden

§ 3.1 Fastställande av medlemsavgift

Förslag till beslut:

att fastställa medlemsavgift på 6.2kr/HST enligt liggande förslag.

Styrelsen beslutar:

att fastställa medlemsavgiften enligt liggande förslag för VÅ 23/24.

§ 3.2 Fastställande av presidiearvode

Förslag till beslut:

att fastställa presidiearvodet på 40% av prisbasbelopp enligt liggande förslag.

Styrelsen beslutar:

att fastställa presidiearvodet enligt liggande förslag.

§ 3.3 Fastställande av preliminär budget

Förslag till beslut:

att fastställa preliminär budget enligt liggande förslag

Styrelsen beslutar:

att fastställa preliminär budget enligt liggande förslag

§ 3.4 Fastställande av preliminär VP

Förslag till beslut:

att fastställa preliminär VP enligt liggande förslag

Styrelsen beslutar:

att förbereda ett beslut om att ändra preliminära VP:n genom:

att ta bort punkt I i VP:n.

att ändra Punkt L till ”Göteborgs Förenade Studentkårer skall arbeta med att kartlägga studenters situation på andrahandsmarknaden, lägga fram ett förslag på förbättringar samt ta ett ställningstagande i denna punkt”.

att fastställa preliminär VP enligt förslag med gjorda ändringar.

§ 3.5 Val till förtroendepost i Fysiken

Justerar ut Viktor Kjellsson för jäv.

Joel Dahlman Zakrisson kommer in via zoom och presenterar sig.

Joel lämnar.

David Ernstig kommer in på zoom och presenterar sig.

David lämnar.

Presidiet föreslår:

att välja Joel Dahlman Zakrisson som studentrepresentant i GFS till Fysiken för VÅ 23/24.

Styrelsen beslutar:

att välja Joel Dahlman Zakrisson som studentrepresentant i GFS till Fysiken för VÅ 23/24.

Justerar in Viktor Kjellsson.

Justerar in Adam Andersson från SAKS.

§ 3.6 Val till förtroendepost i GSF AB

Erik Sandström kommer in till rummet och presenterar sig.

Erik lämnar.

Moa Hurtigh kommer in via zoom och presenterar sig.

Moa lämnar.

Notering under diskussion som bör tas med. Att ändra stadgarna för att lägga ett max-tak för hur länge man kan sitta på en post.

Presidiet föreslår:

att välja Erik Sandström som studentrepresentant för GFS till GSF AB för verksamhetsåret 23/24.

Styrelsen går emot presidiets förslag att välja Erik

Styrelsen beslutar:

att välja Moa Hurtig som studentrepresentant för GFS till GSF AB för verksamhetsåret 23/24.

§ 4 Diskussionsärenden

Inga diskussionsärenden föreligger.

§ 5 Övrigt

§ 5.1 Övriga frågor

§5.1.1 Information från Valberedningen

Anton har haft 3 fikamöten med intressenter till presidieposterna för att berätta om arbetet. Valberedningen har haft möte med en person.

Det är även en sökande till revisor och en som kanske kommer söka.

§ 5.2 Kommande möte

Extrainsatt STYM9 - 7 Juni Digitalt kl. 16:00.

§ 5.3 Mötesutvärdering

§ 5.4 Mötets avslutande

Mötet avslutas 15:59

Justering av protokoll



Anton Johnsson,
Mötesordförande



Adnan Jordamovic,
Mötessekreterare



Emma Johansson,
Justerare



Viktor Kjellsson,
Justerare